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Beste leden, 
 
We hebben een heftig kwartaal achter 
de rug met elke dag nieuws over 
COVID. Het is niet echt opbeurend te 
horen dat we tot de risicogroep behoren 
en ook de berichten te krijgen over de 
keuzes die in geval van nood gemaakt 
worden of we wel of niet in aanmerking 
komen voor hulp. 
We zijn nu aan het begin van de zomer 
en we zien dat het corona virus 
enigszins aan het afzwakken is. Een 
goed teken maar we moeten ons blijven 
realiseren dat we er nog niet vanaf zijn. 
Volgens sommige geleerden, nog lang 
niet.  
Toch is het niet zo dat het leven verder 
heeft stil gestaan. Er is van alles en nog 
wat aan de gang. Wat te denken van de 
heftige discussies en demonstraties 
over racisme, de demonstraties van 
diverse belangengroepen over de 
problemen die zij van de lock-down 
ondervinden en de wekelijkse 
mededelingen van de overheid over 
weer een beetje versoepeling van de 
maatregelen. 
Tijdens de persconferentie van 24 juni jl 
werden er een heleboel maatregelen 
versoepeld. Met inachtneming van de 
anderhalve meter afstand kunnen we 
weer naar het terras, uit eten, naar de 
voetbal, op visite bij ( bejaarde ) familie- 
leden en zelfs op vakantie. Heel 

positief! Let op, het virus is misschien in 
slaap gesust, het is er nog wel.  
Een ander heikel punt uit deze periode 
is de voorgestelde nieuwe pensioen-
wet. Overheid, werkgevers en een deel 
van de vakbeweging zijn al akkoord,  de 
ledenraad van de FNV heeft het eerste 
weekend van juli ook ingestemd. Elders 
in deze uitgave vindt u een uitgebreide 
uitleg wat er allemaal gaat veranderen, 
hoe we via de Koepel van 
Gepensioneerden daarbij betrokken 
zijn geweest en wat dat voor ons 
mogelijk in zal houden. 
Eindigen we dit redactionele stuk met 
de wens dat we met zijn allen 
gevrijwaard zullen blijven van 
besmetting door het corona virus. Als je 
op vakantie gaat, wees voorzichtig en 
denk aan afstand houden. In principe is 
dat de gemakkelijkste en ook de meest 
effectieve manier om van het virus 
verschoond te blijven. 

 

 
 
Beste leden, 
 
De beperkingen vanwege de corona 
crisis worden wat minder. We mogen 
weer wat meer. Ook het bestuur wilde  
voorzichtig beginnen, vergadering 
buiten in de tuin, maar helaas vanwege 
de regen werd het toch weer via Skype.  
Ik hoop, dat u en de uwen er ook goed 
doorheen zijn gekomen. Mogelijk dat 

Van de voorzitter 



 
 
 
 
 
 
 

 

Uitgave nr. 12 3e kwartaal 2020 pag. 2

 
   

Uitgave van Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 

Bergen op Zoom 

PensioenPraat 

we elkaar in november weer in levende 
lijve zien bij de dan gecombineerde 
ALV-contactdag en SPF infosessie. 
Een meer reële optie is echter dat we 
ook dan nog niet van het virus verlost 
zullen zijn. In dat geval willen we een 
digitale ALV opzetten waarbij u allen via 
de computer erbij kunt zijn. We gaan 
onderzoeken hoe we dat het beste 
kunnen organiseren  . 
Onze penningmeester, Nardi, heeft 
inmiddels samen gezeten met de 
kascommissie met een goed resultaat. 
Zoals eerder gemeld hadden we 2 
kandidaten voor het bestuur. Helaas 
heeft 1 kandidaat (Hedwig Meesters) 
zich terug getrokken. Dus alleen John 
Hendriks is nog kandidaat voor het 
bestuur. We hebben echter minimaal 2 
nieuwe bestuursleden nodig en begin 
volgend jaar gaan nog een aantal  
bestuursleden statutair het bestuur 
verlaten. Ik wil daarom hierbij nogmaals 
een oproep doen aan u om uzelf of een 
ander voor te stellen als kandidaat. We 
hopen u tijdens de ALV meer te kunnen 
vertellen over de consequenties van het 
Pensioenakkoord voor ons 
gepensioneerden, zoals elders in deze 
PP al uitgelegd. Er gaat een hoop 
veranderen en die overgang mag niet 
ten koste van gepensioneerden gaan. 
Ik hoop, dat de kans op indexatie voor 
de gepensioneerden en de werkenden 
gaat toenemen. Ik verwacht, dat SPF 
ons hier dan ook wat meer over kan 
vertellen. 
Hartelijke groeten mede namens alle 
bestuursleden, 
 
Jan Hellings 
 

In Memoriam Jan Boesveld 
 
Op 1 juni 2020 is één van de 
grondleggers van ons Pensioenfonds 
op 89 jarige leeftijd overleden. Jan was 
meer dan 35 jaar bestuurslid van het 
GEPlastics Pensioenfonds, vele jaren 
als secretaris. Een bijzonderheid is dat 
hij op 24 augustus 1993 het startsein 
gaf voor de nieuwsbrief van het 
Pensioenfonds en voorstelde om dit 
bulletin de naam PensioenPraat te 
geven. Jarenlang is dit blad voor de GE 
medewerkers de bron geweest van 
informatie over het pensioen en het 
fonds. Dit is dusdanig in de herinnering  

 
 
blijven hangen dat het kwartaalblad van 
de Vereniging van Gepensioneerden 
ook de naam PensioenPraat heeft 
gekregen. Een mooie hulde aan de man 
die zoveel voor ons pensioen heeft 
betekend. Het bestuur van VG SABIC  



 
 
 
 
 
 
 

 

Uitgave nr. 12 3e kwartaal 2020 pag. 3

 
   

Uitgave van Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 

Bergen op Zoom 

PensioenPraat 

IP wenst de nabestaanden alle sterkte 
toe bij het verwerken van dit verlies.  
 
Bestuur VG Sabic-IP 
 
 
Hieronder ziet U een weergave van de 
eerste Pensioen Praat uit 1993. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Na bijna 20 jaar GEP eens iets anders 
 
Gedurende ons arbeidzaam leven 
hebben we er allemaal wel eens over 
gedroomd: een extreme carrière switch. 
Niet van de ene afdeling naar de 
andere, maar echt iets heel anders 
gaan doen. Óf het is er nooit van 
gekomen, óf we durfden het niet aan, 
want je weet maar nooit of het gaat 
lukken en er moet wel brood op de 
plank! Toch gebeurt het wel, soms 
geheel uit vrije wil en soms min of meer 
door de omstandigheden. 
Het overkwam Adrie Rockx, die vanaf 
15 maart 1983 bij “de GEP” kwam 
werken in de 5 ploegendienst bij Quality 
Control op de Noryl. 
Geboren en getogen in Halsteren ging 
hij als jonge knul naar het Juvenaat in 
BoZ en volgde daarna een HBO 
opleiding biologie/scheikunde. Toen hij 
op de lerarenopleiding in Tilburg 
belandde, besloot hij dat het niks voor 
hem was om met pubers om te moeten 
gaan en kwam aanvankelijk als 
uitzendkracht, maar al heel snel in 
vaste dienst bij GEP. 
Zijn carrière was heel afwisselend: na 2 
jaar ploegendienst, kwam hij in de 
dagdienst en werd day-lead. Hij ging 
terug naar de Noryl en werkte daar 
onder Wim Minderhout op Customer 
Support, om vervolgens te besluiten om 
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voor een paar jaar dagelijks op en neer 
naar A'dam te gaan, waar hij op het 
Centraal Kleurenlab terecht kwam. 
Uiteindelijk kwam hij weer terug in BoZ 
en deed werk voor het Customer 
Innovation Center en startte daarna als  
Senior Specialist mede het Centrale 
Kleurenlab op in de Noryl. 
“Ik was altijd al een eigenwijs ventje en 
er kwam een moment in 2011 dat ik een 
aanvaring kreeg met mijn toenmalige 
baas, en dan gaat het snel. Mijn leven 
lang was ik al een  verenigingsbeest en 
deed veel vrijwilligerswerk voor de kerk 
in Halsteren, waardoor ik sinds 2006 al 
beheerder van de RK begraafplaats in 
Halsteren was geworden. Ik besloot, 
toen ik eenmaal weg was bij GE, om 
van mijn hobby mijn beroep te maken. 
Ik was toen 53 jaar!”. 

 
Een droom achterna. 
Adrie besloot een open sollicitatie te 
sturen naar crematorium Zoomstede in 
BoZ en hij werd aangenomen. “Ik heb 
daar heel veel geleerd van het vak en 

na anderhalf jaar werd ik tevens 
oproepkracht bij een uitvaart  
onderneming in St.Maartensdijk”. Hij 
verleende in die tijd ook al hand- en 
spandiensten voor Uitvaartverzorging 
Verbogt in Halsteren. Toen daar de 
eigenaresse op 48-jarige leeftijd kwam 
te overlijden, besloot Adrie in 2015 om 
het hele bedrijf te kopen. En dat was 
nog niet alles, want hij investeerde ook 
in een groot pand in de Dorpsstraat in 
Halsteren, waar hij de beneden-
verdieping helemaal liet ombouwen tot 
een gerenommeerd uitvaartcentrum 
met o.a. een familiekamer, waar, in een 
gepaste ruimte, kleine groepjes 
afscheid kunnen nemen van hun 
nemen van hun dierbaren. Inmiddels is 
zijn bedrijf een volwaardige 
uitvaartonderneming met 2 dames in 
vaste dienst. 
Corona. 
“Gelukkig viel de coronacrisis in West-
Brabant mee”, vertelt Adrie, wat niet 
wegneemt dat hij persoonlijk heeft 
meegemaakt dat er ook mensen 
gestorven zijn uit eenzaamheid 
vanwege het isolement. “April en mei 
waren duidelijk drukker dan normaal, 
maar er werd toen nog niet veel getest, 
met als gevolg dat je niet weet of de 
mensen aan Corona gestorven zijn. 
Wel ben ik altijd persoonlijk naar de 
familie gegaan, wat natuurlijk wel een 
risico inhield, ook voor mijn eigen gezin. 
Maar gelukkig kon ik daar duidelijke 
afspraken over maken, om risico’s 
zoveel mogelijk te beperken”, besluit 
Adrie. 
En zo zie je maar weer, je weet nooit 
wat je kunt, tot je het geprobeerd hebt! 
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Landelijke Ontwikkelingen 
Op 16 juni informeerde Koepel Gepensioneerden (KG) haar leden via een online presentatie 
over de laatste stand van zaken betreffende het pensioenakkoord. Intussen werd 
overeenstemming bereikt over de uitwerking hiervan. Alleen vakbond VCP is nog niet akkoord. 

Het blijft een ingewikkeld, lastig uit te leggen verhaal en er is nog veel onduidelijk.. 
 
Waarom wordt gekozen voor een nieuw pensioenstelsel?  
Het oude pensioenstelsel is te duur door een risicovrije en steeds lagere rekenrente. Ook 
vraagt de arbeidsmarkt van nu om meer flexibiliteit. Verder valt het lastig te verklaren leggen, 
waarom er geen indexatie mogelijk is terwijl de pensioenpot flink groeide en nog groeit. Op de 
volgende bladzijde  geven wij u een kort overzicht van de verschillen tussen het oude (dus 
eigenlijk wat nu geldt) en nieuwe stelsel. 
 
Hoe verder? 
Er is veel werk te doen en er  is nog veel onduidelijk over het nieuwe pensioenstelsel, 
bijvoorbeeld: 

• Hoe de overgang naar een nieuw stelsel vanaf 2027 eruit gaat zien? Hoe de overgang 
van het oude naar het nieuwe pensioenstelsel betaald gaat worden? 

• Wat er moet gebeuren voor het nieuwe stelsel rond is? 

• Hoe pensioenresultaten verdeeld gaan worden over de diverse leeftijdsgroepen? Wat 
het beleggingsbeleid gaat worden?  
Pensioenfondsen leggen dezelfde beleggingsmix vast  voor alle generaties op basis 
van de resultaten van een onderzoek naar de risicohouding van de deelnemers. 
Hiernaar worden de rendementen toebedeeld. Onduidelijk is nog wat de verschillende 
generaties deelnemers zelf willen. Wordt er na de pensioendatum voor 
gepensioneerden  doorbelegd? Ook wordt er nog steeds uitgegaan van het standpunt 
dat ouderen meer risicomijdend zouden zijn. 

• Hoe de toekomst er uit gaat zien? Het pensioen beweegt mee met de economie. 
Daardoor is er kans op hogere of juist lagere rendementen? Door economisch slecht 
weer en een lager rendement worden jongeren de dupe omdat zij dan veel minder 
pensioen krijgen! 

• Hoe de pensioenwet eruit gaat zien? 

• Hoe pensioenfondsen en sociale partners dienen te opereren? 

• Hoe werkgevers hiermee omgaan? 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 

Uitgave nr. 12 3e kwartaal 2020 pag. 6

 
   

Uitgave van Vereniging Gepensioneerden SABIC-IP 

Bergen op Zoom 

PensioenPraat 

 Oud Nieuw 

Pensioen “ Beloofde” uitkering. Premieregeling:  

• Deelnemer bouwt verplicht een eigen spaarpotje 
(pensioenvermogen) op van de ingelegde 
premie en behaalde winst..   

• Positieve of negatieve rendementen aan elke 
deelnemer persoonlijk toebedeeld.  

• Premie+doelstellingen af te spreken door de 
sociale partners via de CAO.  

• Premie blijft aftrekbaar voor de belasting. 

• Pensioenbasis: 80% van het inkomen op basis 
van het middelloon = gemiddelde van het loon, 
verdiend over de totale werkzame periode van 42 
jaar werken.  

Premie (% van de 
loonsom) 

28% (Bij Sabic:25%). Max. 33% bij een verwacht rendement van 1.5% 

Rekenrente Risicovrij, steeds lager 
wordend. 

Meer reële rekenrente (hoogte nog niet bepaald!). 

Indexatie • Minder kans op 
indexatie. 

• Bij dekkingsgraad 
boven 110% mag 
gedeeltelijk 
geïndexeerd worden. 
Boven 125% volledig. 

• Eerder uitzicht op indexatie door meebewegen 
met de economie.  

• Bij dekkingsgraad van 100% mag worden 
geïndexeerd. 

Solidariteitsfonds  Buffer van 10%, bedoeld om 
schokken op te vangen. 

• Collectief en solidair fonds van max.15% van het 
pensioenfondsvermogen. Doel: behoud van een 
stabieler pensioen. 

• Het fonds heeft niets met leeftijd te maken en 
start bij 0. Over 5 jaar wordt het gevuld uit de door 
werknemers ingelegde premie (max.10%) en/of 
een stukje winst en/of bij een goed presterend 
pensioenfonds vanuit de reserve. Als het fonds 
boven 15% komt, moet uitgekeerd worden. Wie 
er wanneer geld uit de pot krijgt, wordt bepaald 
door de pensioenfondsen. 

N.B.: Als gevuld wordt uit premies, betalen de 
werknemers voor de solidariteit en profiteren de 
gepensioneerden. Als gevuld wordt uit 
rendement,  dragen gepensioneerden meer bij omdat die 
al meer vermogen hebben opgebouwd, d.i. gunstiger voor 
de jongeren.  

Leenverbod  Pensioenfondsen mogen  niet 
lenen op de  markt en dat geld 
beleggen. 

Leenrestrictie opgeheven. In de toekomst mag dat wel 
voor jongeren tot max. 50% van het vermogen. 

Doorsneepremie  Leeftijdsonafhankelijke 
pensioenopbouw van kracht.  

Gaat niet ten koste van gepensioneerden.  
(gaat om bedrag van ca. €40 miljard!) 
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Midden juni heeft  KG met Minister Koolmees gesproken en hem erna een brief  gestuurd, 
waarin wordt gevraagd om tussentijdse oplossingen van 2020 tot 2027 met meer uitzicht op 
indexatie en vooruitgang voor de gepensioneerden. Er dient  voor alle deelnemers dus ook 
voor gepensioneerden  een verantwoorde  en evenwichtige overgang te komen. Verder dienen 
senioren- en gepensioneerdenorganisaties en  jongeren betrokken te zijn bij de uitwerking van 
het pensioenakkoord en mee aan tafel te zitten.  
Zoals KG in haar laatste persbericht schrijft, gaat het niet om “chagrijn” zoals de Minister in het 
Algemeen Dagblad heeft gezegd, wel om rechtvaardigheid! 

 
Ineke Pranger 

Bronnen: www.koepelgepensioneerden.nl; www.FD.nl 

 

 

 
 

De dekkingsgraad per eind mei:  

95,4 % 

 

Beleidsdekkingsgraad per eind mei:  

101,0 % 

 

voor nadere details en uitleg: 

http://www.spf-pensioenen.nl/ 
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